
 

 

Gardehusarforeningen Jylland 
 
Det var med stor glæde, at vi igen kunne afholde en generalforsamling, og i det hele taget 
kunne mødes uden restriktioner af den ene eller anden karat. 
 
Der mødte 25 personer, husarer med samlevere, op til generalforsamlingen, som startede 
med rundstykker og kaffe. 
 
Ved generalforsamlingen var der genvalg til samtlige poster. I sin beretning plæderede 
formanden for, at medlemmerne af foreningen kunne deltage i en tur til øen Sild, 
arrangeret af foreningen for Fyns Stift. Om det har givet pote vides ikke i skrivende stund.  
 
Bestyrelsen påregner at afholde et møde til efteråret omkring 1. november, for så i 
sommeren 2023 at holde en sommerudflugt.  
 
Efter generalforsamlingen uddeltes årstegn til de fremmødte jubilarer.  
 
Rindsholm Kro serverede herefter en god frokost med lune retter, og hvad dertil hører.  
 
Bestyrelsen takker for et godt fremmøde og god stemning og ønsker alle en god sommer. 
 
    Med venlig hilsen 
        Bestyrelsen 

   
   

 


